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INTERPELLÁCIÓ  
(SzNISz 53.*) 

„53.§ (1)" A képviselő  jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Azintetpdáló rote: 	Szilvágyi László LMP 

Az interpelláció tárgya: 
Rendben mennek-e a dolgok a kerületi egészségügyi intézményekben? 

t.  
Az interpellált neve: Hajdú László Polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: • 2016.02.02 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 	2016.01.26. 

Átadó 
	

Átvevő  

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr, 

Azzal, hogy az elmúlt év végén rendezésre kerültek a kerületi „gigakoalíción" belüli erőviszonyok, 
kifizetésre kerültek az elvégzett szívességek és letisztult azon kép kik is a kerületet valóban irányító 
személyek és szervezetek, talán elérkezett az idő  arra, hogy a kerület lakosait érintő  kérdésekkel is el 
kezdjen foglalkozni a tisztelt Képviselő-testület 

Ezen kérdések egyike az egészségügyi intézményeinkben található állapotok, és jelenségek, melyek 
egyrészt pletykákat indítanak be, másrészt rontják az idős és beteg emberek hangulatát és életminőségét, 
mikor ezen intézményeket felkeresik. 



Mikor az előző  ciklusban Dr. Sólyom Olimpia as.szony kinevezésre került a kerületi egészségügyi 
intézmények élére, igen impozáns beszámolót tartott arról, hogy milyen tervekkel és elképzelésekkel 
érkezett, és biztosította a jelenlévőket arról, hogy Ő  a legmegfelelőbb a feladat ellátására. 

Azóta évek teltek el, és igazából — megkérdezve á lakosság reakcióit — változást nem nagyon tapasztaltak a 
lakosok. 

Természetesen ez nem az igszgató asszony kizárólagos felelőssége, hiszen a FIDESZ által vezetett 
dzsentrikormány többek között az egészségügyből kivont milliárdokból finanszírozza a stadionokat, 
kisvasutakat, és televízió felvásárlásokat, de mindenképpen számít mi is történt ez alatt az évek alatt. 

Kérdéseim tehát a következők lennének Polgármester úr, mint igazgató asszony munkáltatója felé: 

Mi az oka annak, hogy továbbra is nagyon hosszú az az időszak, •míg időpontot lehet kapni a 
szakrendelésekre? 

Mi az oka annak, hogy sok esetben egy 10.00 órás időpont esetén a beteg óra-másfél órával később 
jut be a szakrendelésre? 

Hány orvos hagyta el az intézményt az elmúlt 3 évben? 

Hány orvos hiányzik a rendszerből, hány orvost keres jelenleg a kerületi intézmények összessége? 

Az igazgató asszony kapott-e engedélyt másodállásra, vagy egyéb munkavégzésre az elmúlt 
időszeban? 

A piaci viszonyok között milyen fizetést vagy juttatást tudunk ajánlani a keresett orvosoknak, nem 
lenne-e szükséges az Önkormányzatnak esetleg többletforrást biztosítani a juttatásolcra? 

Az elmúlt 3 évben milyen módon értékelték a főigazgató asszony munkáját, esetleg történt-e 
részére béremelés objektív teljesítmény értékelés alapján? 

Várom megtisztelő  válaszát 

Szilvágyi László 

A Lehet Más a Politika önkormányzati képviselője 


	00000001
	00000002

